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BRM.0012.5.66.2019 

BRM.0012.7.39.2019 

 

 

Protokół nr 13/2019 

ze wspólnego posiedzenia Komisji Edukacji i Kultury oraz Komisji Sportu i Turystki 

Rady Miasta Opola 

z dnia 18 grudnia 2019 r. 

 

Posiedzenie Komisji Edukacji i Kultury oraz Komisji Sportu i Turystki  Rady Miasta Opola 

odbyło się w sali im. Karola Musioła w opolskim ratuszu i trwało od godz. 1336 do 1519. 

 

Posiedzeniu Komisji w pierwszej kolejności przewodniczył radny Tomasz Wróbel 

przewodniczący Komisji Sportu i Turystyki, następnie radny Aleksander Iszczuk 

przewodniczący Komisji Edukacji i Kultury. 

W chwili stwierdzenia prawomocności posiedzenia Komisji Sportu i Turystyki obecnych 

było 7 członków Komisji (radni: Bartłomiej Bonk, Elżbieta Kurek, Piotr Mielec, Dariusz 

Nawarecki, Przemysław Pospieszyński, Arkadiusz Szymański i Tomasz Wróbel).  

W związku z brakiem kworum Komisji Edukacji i Kultury przewodniczący obu Komisji 

zarządzili, iż w pierwszej kolejności będą realizowane punkty z porządku obrad dotyczące 

Komisji Sportu i Turystyki. 

W trakcie realizacji porządku obrad na posiedzenie dotarli radni: Tomasz Kaliszan, 

Barbara Kamińska i Alicja Wiśniewska. 

W chwili stwierdzenia prawomocności posiedzenia Komisji Edukacji i Kultury obecnych 

było 5 członków Komisji (Dariusz Chwist, Aleksander Iszczuk, Barbara Kamińska, Anna 

Łęgowik i Alicja Wiśniewska).  

 

Listę obecności członków Komisji oraz listę obecnych osób załącza się do protokołu. 

Temat własny Komisji Sportu i Turystyki dołącza się do protokołu. 

 

Porządek obrad, nad którym obradowała Komisja, był następujący: 

 

1. Zatwierdzenie protokołu nr 12/2019 z posiedzenia Komisji Sportu i Turystki w dniu  

20 listopada 2019 r. 

2. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie przyjęcia rezolucji dotyczącej nabycia 

terenów sportowo-rekreacyjnych LZS Grudzice przez miasto Opole (druk nr 481) - 

opiniuje Komisja Sportu i Turystyki. 

3. Zatwierdzenie protokołu nr 12/2019 z posiedzenia Komisji Edukacji i Kultury w dniu  

21 listopada 2019 r. 

4. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie przyjęcia 

Regulaminu przyznawania stypendiów dla studentów uczelni z Opola wykazujących się 

znaczącymi osiągnięciami – Program Stypendialny pn.: „Stypendia Prezydenta Miasta 

Opola” - opiniuje Komisja Edukacji i Kultury 

5. Tematy z planu pracy Komisji: 



2 

 

a) „Program opieki nad zabytkami Miasta Opola na lata 2020-2023”(Komisja 

Edukacji i Kultury). 

b) „Sport szkolny – specyfika, organizacja, ilościowy udział młodzieży  

w poszczególnych placówkach oświatowych. Klasy sportowe – stan obecny  

i planowane kierunki”(Komisja Edukacji i Kultury oraz Komisja Sportu  

i Turystyki), 

6. Sprawy różne. 

 

Do punktu 1. Porządku posiedzenia: 

 

Komisja Sportu i Turystyki bez uwag przyjęła protokół nr 12/2019 z posiedzenia Komisji 

Sportu i Turystyki w dniu 20 listopada 2019 r. w obecności 7 radnych. Za przyjęciem protokołu 

głosowali radni: Bartłomiej Bonk, Elżbieta Kurek, Piotr Mielec, Dariusz Nawarecki, 

Przemysław Pospieszyński, Arkadiusz Szymański, Tomasz Wróbel. 

 

Do punktu 2. Porządku posiedzenia: 

 

Wprowadzenia do projektu uchwały w sprawie przyjęcia rezolucji dotyczącej nabycia 

terenów sportowo-rekreacyjnych LZS Grudzice przez miasto Opole (druk nr 481) dokonał pan 

Tomasz Topola przewodniczący Rady Dzielnicy VI oraz pan Przemysław Zych zastępca 

Prezydenta Miasta Opola. 

Pytania do ww. projektu zadali radni: Przemysław Pospieszyński, Tomasz Kaliszan, Piotr 

Mielec, Dariusz Nawarecki i Dariusz Chwist, a odpowiedzi udzielili: Tomasz Topola 

przewodniczący Rady Dzielnicy VI oraz Przemysław Zych zastępca Prezydenta Miasta Opola. 

W dyskusji głos zabrali radni Tomasz Kaliszan, Przemysław Pospieszyński, Piotr Mielec, 

Dariusz Nawarecki i Anna Łęgowik oraz Tomasz Topola przewodniczący Rady Dzielnicy VI 

oraz Przemysław Zych zastępca Prezydenta Miasta Opola. 

 

Opinia 

Komisji Sportu i Turystyki Rady Miasta Opola 

z dnia 18 grudnia 2019 r. 

 

do projektu uchwały w sprawie przyjęcia rezolucji dotyczącej nabycia terenów sportowo-

rekreacyjnych LZS Grudzice przez miasto Opole (druk nr 481). 

 
Komisja Sportu i Turystyki wnioskuje do Rady Miasta Opola o odrzucenie projektu uchwały. 

 

Powyższe przyjęto w jawnym głosowaniu 2 radnych było przeciwnych projektowi uchwały 

(radni: Tomasz Kaliszan oraz Przemysław Pospieszyński), przy 1 głosie za (radny Bartłomiej 

Bonk) i 5 głosach wstrzymujących się (radni: Elżbieta Kurek, Piotr Mielec, Dariusz 

Nawarecki, Arkadiusz Szymański, Tomasz Wróbel). 

 

Uzasadnienie: 

W opinii komisji podjęcie takiej rezolucji będzie bezprecedensowe i będzie zobowiązywać 

Prezydenta do wykupu gruntu za wszelka cenę od prywatnego przedsiębiorcy, co znacząco 

obniża zdolności negocjacyjne Urzędu Miasta. Podjęcie takiego stanowiska dodatkowo może 
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spowodować, że inne podmioty również będą występować z podobnymi uchwałami do Rady 

Miasta Opola. 

Gospodarowanie nieruchomościami jest w kompetencji Prezydenta i tylko w ściśle określonych 

warunkach, zgodę na zbycie nieruchomości wydaje Rada Miasta. 

 

Do punktu 3. Porządku posiedzenia: 

 

Komisja Edukacji i Kultury bez uwag przyjęła protokół nr 12/2019 z posiedzenia Komisji 

Edukacji i Kultury w dniu 21 listopada 2019 r. w obecności 5 radnych. Za przyjęciem protokołu 

głosowali radni: Dariusz Chwist, Aleksander Iszczuk, Barbara Kamińska, Anna Łęgowik  

i Alicja Wiśniewska. 

       

Do punktu 4. Porządku posiedzenia: 

 

Wprowadzenia do projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie przyjęcia 

Regulaminu przyznawania stypendiów dla studentów uczelni z Opola wykazujących się 

znaczącymi osiągnięciami – Program Stypendialny pn.: „Stypendia Prezydenta Miasta Opola” 

dokonał Michał Kramarz zastępca naczelnika Biura Obsługi Inwestorów Urzędu Miasta Opola. 

 

Pytań nie zadano. 

Dyskusji nie podjęto. 

 

Opinia 

Komisji Edukacji i Kultury Rady Miasta Opola 

z dnia 18 grudnia 2019 r. 

 

do projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie przyjęcia Regulaminu 

przyznawania stypendiów dla studentów uczelni z Opola wykazujących się znaczącymi 

osiągnięciami – Program Stypendialny pn.: „Stypendia Prezydenta Miasta Opola” (druk 

nr 471). 

 

Komisja Edukacji i Kultury wnioskuje do Rady Miasta Opola o przyjęcie ww. projektu uchwały 

bez poprawek. 

Opinię podjęto w jawnym głosowaniu 4 głosami za (radni: Dariusz Chwist, Aleksander Iszczuk, 

Barbara Kamińska i Alicja Wiśniewska). 

Głosów przeciwnych i wstrzymujących się nie było. 

 

Do punktu 5 a). Porządku posiedzenia: 

 

Przewodniczący Komisji Edukacji i Kultury poinformował, że z uwagi na konieczność 

przeprowadzenia konsultacji społecznych, planowanych na styczeń 2020 r., a także obowiązku 

uzyskania pozytywnej opinii Opolskiego Wojewódzkiego Konserwatora Zabytków Prezydent 

Miasta Opola zwrócił się z prośbą o przesunięcie omawiania powyższego tematu na miesiąc 

luty. 
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Do punktu 5 b). Porządku posiedzenia: 

 

Wprowadzenia do tematu z planu pracy Komisji Edukacji i Kultury oraz Komisji Sportu 

i Turystki „Sport szkolny – specyfika, organizacja, ilościowy udział młodzieży  

w poszczególnych placówkach oświatowych. Klasy sportowe – stan obecny  

i planowane kierunki” dokonała Irena Koszyk naczelnik Wydziału Oświaty Urzędu Miasta 

Opola. 

W pytaniach połączonych z dyskusją głos zabrali radni: Tomasz Wróbel, Aleksander 

Iszczuk, Barbara Kamińska, Anna Łęgowik, Dariusz Nawarecki oraz Irena Koszyk naczelnik 

Wydziału Oświaty i Beata Baraniewicz zastępca naczelnika Wydziału Sportu Urzędu Miasta 

Opola. 

Radna Anna Łęgowik złożyła wniosek formalny o treści: ”Wniosek dotyczy możliwości 

przeanalizowania stworzenia zaplecza internatowego dla uzdolnionej młodzieży, w tym 

sportowców”. 

Powyższy wniosek Komisja Edukacji i Kultury podjęła jednogłośnie w obecności  

4 członków Komisji. Za wnioskiem głosowali radni: Aleksander Iszczuk, Barbara Kamińska, 

Anna Łęgowik i Alicja Wiśniewska. 

 

Do punktu 6. Porządku posiedzenia: 

 

W punkcie Sprawy różne Komisji nie zgłoszono żadnych spraw. 

       Porządek obrad został zrealizowany.  

       Przewodniczący Komisji Edukacji i Kultury zamknął posiedzenie.         

         

                                                    

                     Przewodniczący Komisji Edukacji i Kultury 

 

     Radny Aleksander Iszczuk 

 

 

Przewodniczący Komisji Sportu i Turystyki 

 

     Radny Tomasz Wróbel 

 

 

Protokołowała:  

Joanna Panas 


